## 苏黎世董监事及高级管理人员责任保险单臻选 2015 版 附加责任可分性修正

双方理解并同意,本保险单第九条除外责任最后一段内容被全部删除,并以以下内容替换:

在确定是否适用第九条除外责任中的条款(第 9.2 条除外)时,任何被保险人的不当行为均不得归咎于任何其他被保险个人。仅当根据保险责任第 1.2、1.3、1.4 和 1.6 条确定承保范围时,曾任、现任或将任被保险公司董事长、首席执行官或首席财务官(或类似职务)的不当行为可被归咎于被保险公司。

本保险单的所有其他条款、除外责任和条件维持不变。

## Severability of Exclusions Amended

It is hereby understood and agreed that the last paragraph of **Section 9 Exclusion** of this Policy is deleted in its entirety and replaced as follows:

No **Wrongful Act** of an **Insured** shall be imputed to any other **Insured Persons** for the purpose of determining the applicability of the foregoing exclusions in Section 9, other than exclusions 9.2, of this Policy. Only those **Wrongful Acts** committed by any past, present or future Chairman, Chief Executive Officer, Chief Financial Officer (or equivalent) of the **Company** shall be imputed to the **Company** for the purposes of determining the cover under Insuring Clauses 1.2, 1.3, 1.4 and 1.6.

ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND EXCLUSIONS REMAIN UNCHANGED.